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Θεσσαλονίκη, 03/04/2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας
Κωνσταντίνου Μπούμπα, Βουλευτή Σερρών

Προς: Τον κ. Υπουργό Υγείας
Τον κ. Υπουργό Οικονομικών

ΘΕΜΑ: «Αδυναμία του Νοσοκομείου Σερρών, λόγω του νέου camp στη θέση «Κλειδί»,
του Δήμου Σιντικής»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Το Γενικό Νοσοκομείο Σερρών με τις περιορισμένες δυνατότητες που έχει, μη μπορώντας να
καλύψει επαρκώς τους κατοίκους του Νομού, καλείται, αυτή τη χρονική στιγμή, όχι μόνο να
λειτουργήσει, αντιμετωπίζοντας τις ανάγκες της πανδημίας του κορωνοϊού υπέρ των κατοίκων
των Σερρών, αλλά να σηκώσει και το βάρος της υγειονομικής κάλυψης των 1.000 και πλέον
λαθρομεταναστών,  που  φιλοξενούνται  ήδη  στο  νέο  camp στη  θέση  «Κλειδί»,  του  Δήμου
Σιντικής.  Πολίτες  του  νομού  Σερρών,  αναφέρουν,  πως  ένας  μεγάλος  αριθμός  από  τους
ανθρώπους αυτούς,  που είναι  πιθανόν να νοσούν από διάφορες  ασθένειες,  επισκέπτονται  το
Νοσοκομείο καθημερινά, προκειμένου να εξεταστούν.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1.  Προτίθεσθε  να  οργανώσετε  την  ιατρική  εξέταση  των  ως  άνω  φιλοξενούμενων
λαθρομεταναστών  σε  κατάλληλο  αξιοπρεπή  χώρο  εκτός  του  ως  άνω  νοσοκομείου,
στελεχώνοντας τον εν λόγω χώρο με εκτάκτως νεοπροσληφθέντες επί τούτου ιατρούς, ώστε οι
ήδη υπηρετούντες στο τοπικό νοσοκομείο ιατροί να αφοσιωθούν στην φροντίδα των ντόπιων
συμπολιτών μας;
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2. Προτίθεσθε να λάβετε περαιτέρω μέτρα, προκειμένου οι γιατροί του Νοσοκομείου Σερρών να
παραμείνουν αφοσιωμένοι και απερίσπαστοι στο έργο καταστολής του φονικού ιού;

Οι ερωτώντες Βουλευτές

Κυριάκος Βελόπουλος

Κωνσταντίνος Μπούμπας




